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GOSPIC ( H O R V Á T ) -
S Z E V I É P - S Z E G E D 7 ^ - 6 5 
(20-15,21-1* 17-18,17-14) 

FIBA Európa-kupa női kosár labda-mér -
kőzés, C csoport, VI. forduló, Gospic, 6 0 0 
néző. 
Gospic: M I Z R A C H I 1 3 / 6 , Maloca 14, JO-
LOVSKA 2 6 / 9 , Tabak 10, Vuketic 2 . Cse-
rék: Csakics 2, Radakovic 8 Edző: Vlado 
Brijacic. 
Szeviép-Szeged: PUNGOR 5 / 3 , Török 8 , 
Mészáros 9 / 3 , Vukovics 12.KAJDACSI 17. 
Cserék: Russai, Szl imák 3 / 3 , Izsák 1 1 / 3 . 
Edző: Zseijko Dokics. 
Azzal a szegediek is tisztában 
voltak, hogy a hazai alakulat el-
len csak extra teljesítménnyel le-
het nyerni. Jó játékkal, hiszen a 
Gospic hazai klasszisai mellett 
amerikai, izraeli és bolgár légió-
sokkal is rendelkezik. 

A Szeviép végig jó ritmusban 
játszott, nyílttá tette a találkozót. 
Zseijko Dokics tanítványai reme-
kül védekeztek, különösen Pungor 
Kriszta teljesítménye emelkedett 
ki az első félidőben. Sajnos a má-
sodik játékrészben megsérült a 
magyar játékos, kénytelen volt le-
cserélni Dokics mester. Az utolsó 
pillanatig küzdöttek a Tisza-parti-
ak, Kajdacsit nehezen tartották, 
így a hajrában is volt esély a győze-
lemre. Sajnos az eladott labdák 
megbosszulták magukat, így a vé-
gén a hazai gárda örülhetett. 

S. R. 

KAJDACSI E X T R A 

Kajdacsi Judit ismét Kitett magáért. 
A szegediek válogatott centerét ne-
hezen tartották. 
- J u c i teljesítményének nagyon örü-
lök - értékelt a lefújás után Zseijko 
Dokics edző - , végig jól játszott. Ke-
vés hiányzott a bravúrhoz, ez a já-
ték biztató lehet a jövőre nézve. Re-
mek ritmusú meccset játszottunk. 

A Bélteki házaspár élete a torna Fotó: Gyenes Kálmán 

TURI VIVIEN, A NAGY ÍGÉRET 
A legújabb szegedi tehetség, akire fényes jövő várhat a sportágban, a 8 
éves Turi Vivien, aki már Békéscsabán - a sportág honi női fe l legvárában 
- , Unyatyinszki Mihálynál folytatja pályafutását . Az ismert szakember 
visszafogottan csak úgy dicsérte: - N e m lóg ki a csoportomból. A kislány-
nak a vérében van a sportág, hiszen télen, hóban, nagykabátban is csinál-
ta a kiszórásokat - hátrabukfenc, kézál lás - zsinórban. A Bélteki házaspár 
abban is reménykedik, hogy közös gyermekük, a 4 ,5 éves Péter („Apa sze-
mefénye") is kedvet kap majd a tornához, a mozgáshoz. 

1993-ban történt, amikor főisko- Kántor Tünde. - A sportág miatt 
lásként sportszakmai gyakorlat- az első pillanattól volt közös té-
ra vezényeltek bennünket - idéz- mánk, bár jómagam csak a diák-
te fel a történteket Béltekiné olimpiai szinten tornáztam. Sze-

Tisztességes búcsú A sport napszámosai, a testnevelők (IV.): a Bélteki házaspár 

Valóban tornatanárok 

Vio le t a Vukov ic s e r e d m é n y e s e n j á t s z o t t Fotó: Schmidt Andrea 

Testnevelő tanárokat bemutató 
sorozatunk új fejezetéhez ér-
kezett, először ismerkedhetünk 
meg ugyanis egy házaspárral, 
Bélteki Pállal és Béltekiné Kán-
tor Tündével. Ok Szegeden a 
tornasport életben tartói. 

A tornát a megyében hárman je-
lentik és érnek el a diákolimpiá-
kon nagy sikereket. Argyelán 
György Makón, Bélteki Pál és ne-
je, a 34 esztendős Béltekiné Kán-
tor Tünde Szegeden tart edzése-
ket. A házaspár életébe pillan-
tunk most be. 

- Nem volt nehéz megfertő-
ződnöm a sportággal - emléke-
zett az 52 éves Bélteki hi-
szen Nagykőrösön Donáth Fe-
renccel, Király Sándorral és 
Kovács Istvánnal tornázhat-
tam együtt. Az elsőt senkinek 
sem kell bemutatni, Király a 
svájci válogatott szövetségi ka-
pitánya, utóbbi pedig Berki 
Krisztián edzője. 

Lassan 30 éve, 1976-ban vég-
zett Szegeden a főiskolán és rög-
tön az egyetemre, a JATE-ra ke-
rült a testnevelés tanszékre (mai 
napig ott dolgozik, a Széchenyi-
ben pedig óraadó), illetve a SZE-
OL-ban is sportolt. Jelenleg a 
Széchenyi gimnáziumban, az 
Arany és a Weöres általános is-
kolában tart tréningeket felesé-
gével. Korábban a Makkosháza is 
stabil bázisnak számított. 

- A korábbi időszak szakmai-
lag, a jelenlegi pedig emberileg 
jobb. Akkoriban még volt sport-
iskola, most azonban nagyobb 
tömeget, több gyereket, fiatalt 
mozgatunk meg és szerettetjük 
meg velük a sportot, a tornát. A 
tanítványaim közt volt Kovács 
Krisztina, az ejtőernyős, Csorba 
Csilla, a gyorskorcsolyás olimpi-
kon Lajtos Szandra és a kosaras 
Pungor Krisztina is tornával 
kezdte. Tündével is mint tanít-
vánnyal, kolleginával ismerked-
tem meg. 

- Ez tizenkét évvel ezelőtt, 

K O L O Z S V Á R I 1 Á N 0 S 
j j | A Bélteki házaspár rövid tanako-

dás után közfelkiáltással, egy-
hangúlag voksolt Kolozsvári Já-
nosra. A makói Galamb József 
szakközépiskola tanára nemcsak 
profi edzőként (korábban Makó 
FC, jelenleg Hódmezővásárhelyi 
FC) tette le névjegyét imádott 
sportágában, a labdarúgásban. 
Diákolimpiákon is jól szerepelt 
tanítványaival. Legközelebb vele, 
elsősorban iskolai munkásságá-
val ismerkedhetnek meg olvasó-
ink. 

retek a fiúkkal, lányokkal foglal-
kozni, és kúlön öröm, hogy a kö-
zelmúltban jelentősen bővíthet-
tük, frissíthettük a szerállomá-
nyunkat lóval, felemáskorláttal, 
gyűrűvel, nyújtóval és párhuza-
mos korláttal. 

Összesen mintegy száz fiatal 
jár a tréningjeikre és nyertek már 
általános (Weöres, korábban 
Makkosházi és Tarján IV.) és kö-
zépiskolás (Széchenyi) szinten is 
országos diákolimpiai bajnoksá-
got; az Aranyban az alsósok 
ezüst- és bronzérmeket gyűjtöt-
tek, a felsősök a negyedik helyen 
végeztek. És vajon lesz kinek át-
adni a stafétabotot? Bélteki ab-
ban reménykedik, hogy Berszán 
Izabella (7 éves kora óta a tanít-
ványa) és Bite Györgyi talán haj-
landó lesz erre, és még Tünde is 
sokáig csinálhatja. 

- Néha „veszekszünk", vagy 
inkább szakmázunk otthon -
mondta Tünde de ez sohasem 
fajul el. Egyébként az is igaz, 
hogy ebből a sportból nem lehet 
meggazdagodni, az ember nem is 
ezért csinálja. Inkább a sikere-
kért, azokért a megható, örömte-
li pillanatokért, melyeket együtt 
átélünk a gyerekekkel. 

- És az olyan dilis dolgokért, 
mint amikor a lányok a magnézi-
ával ráírták a nevem a kabátom-
ra. Alig bírtam levakarni... 

IMRE PÉTER 

Bemutatjuk a kick-box-világbajnokság megyei versenyzőit (I.) 

Éremről álmodoznak 
Kerékpáros idényzáróverseny 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Tizedik alkalommal rendezték meg a szezonzáró-
nak számító Misik László-emlékversenyt, melyen 
hét csapat hatvan kerékpárosa állt rajthoz. Izgal-
mas viadalon csatáztak egymással a sportolók, 
amelyen igazán kitettek magukért a szegediek. 

Délelőtt az utánpótlásfutamokkal kezdődött 
a nap. A serdülő fiúknál Veres Balázs és Kele-
men Akos révén kettős szegedi siker született, 
míg az ifjúsági lányoknál a szintén szegedi 
Szántó Nelli diadalmaskodott. Délután a fel-

nőtt futamok következtek, ahol az összetett 
versenyt a P-nívó Betonexpress versenyzője, a 
kétszeres magyar bajnok Arany Gábor nyerte 
Barta Gergely (Alföld KSE) és Labanc Attila 
(Szegedi KSC) előtt. 

Eredmények. Egyéni pontverseny: 1. Barta (Al-
föld KSE), 2. Arany (P-nívó Betonexpress), 3. Tábo-
rosi Tamás (Szegedi KSC). Csapatverseny: 1. Alföld 
KSE, 2. Székesfehérvár, 3. Szegedi KSC (Hemmert 
János, T á b o r o s i Tamás , Lippai M á r t o n , Labanc At-
tila, Károlyi Zoltán). Szeniorok: 1. Dobó Attila (Sze-
gedi KSC). 

Cselgáncsos edzők nyilatkozata 
A Szegedi VSE cselgáncs-szak-
osztályának edzői a következő 
nyilatkozatot juttatták el la-
punkhoz a Vasutas-sportcsarnok 
fűtésének lezárása ügyében. 

„Az SZVSE gazdálkodásában 
jelentkező jelentős problémák 
miatt az egyesület vezetőségének 
javaslata alapján a Szeged, Kos-
suth Lajos sgt. 74. szám alatti 
sportcsarnokban a fűtést 
2005-ben és 2006 első felében 
nem kapcsolják be. A gazdálko-
dás ilyen alakulását szakosztá-
lyunk tudomásul vette, és meg-
próbált az új helyzetben segítő 
partner lenni. Mivel a téli hóna-
pokban a sportolási lehetősé-
günk nem lett volna biztosítva, 
felajánlottuk a vezetésnek, hogy 
a birkózószakosztállyal együtt 
korszerűsítjük a fűtést, és a téli 
időszakban ennek üzemeltetését 
is vállaljuk. Ezen javaslatra a mai 
napig megnyugtató választ saj-
nos nem kaptunk, így más meg-
oldást kellett keresnünk, amely 
az edzőterem téli időszakában 
történő elhagyását jelenthette 
csak, mivel a küzdősportokban a 
téli szünet elképzelhetetlen. 

Egy szakmai felelősséggel mű-
ködő szakosztály vezetősége 
nem engedheti meg, hogy közel 
hetven fiatal sportolója, judokája 
az utcára kerüljön, így új edző-
termet kellett keresni. Ennek a 
teremnek a kialakítása a Szeged, 
Cserzy Mihály utca 30. szám 
alatt található épület második 
emeletén októberben meg is tör-
tént. Az újonnan kialakított 
edzőtermünkben lényegesen 
jobb körülmények között már 
novembertől készülhetnek ver-
senyzőink a hazai és külföldi 
megmérettetésekre. A helyszín-
váltás és a később felmerülő üze-
meltetés költségeihez az SZVSE 
még nem járult hozzá, de bízunk 
benne, hogy az elhagyott terem 
fűtésdíjának megtakarításából, 
valamint a terem hasznosításá-
ból szakosztályunk a továbbiak-
ban kap támogatást, mert ennek 
hiányában hosszú távon nem 
lesz biztosítható az eddig meg-
szokott szakmai színvonal. 

Úgy gondoljuk, hogy egy ilyen 
nagy múltú egyesület életében, 
mint az SZVSE, nem a legszebb 
eredmény, ha egy vagy két olyan 

szakosztály megszűnéséről kell 
beszélni, ahol közel százötven 
gyereknek biztosítanak sportolá-
si lehetőséget a hét öt napján, 18 
edzésen!! 

Megítélésünk szerint az 50 éves 
múlttal rendelkező szegedi csel-
gáncssport legrégebbi szakosztá-
lyának helye továbbra is egy nagy 
egyesület, az SZVSE keretein belül 
van. 

A megváltozott körülményekhez 
szakosztályunk vezetősége meg-
próbál és tud is alkalmazkodni, de 
az eddig elért eredmények szinten 
tartásához a sportegyesület vezeté-
sétől és Ludvig Zoltán ügyvezetőtől 
továbbra is felelősségteljes és 
együttműködő segítséget várunk. 

Ezúton szeretnénk megköszön-
ni az egykori sporttársunknak, 
edzőnknek a lehetőséget, amelyet 
a „bajba jutott" sportolóinknak 
biztosít, de úgy érezzük, jelen 
helyzetben az edzéslehetőséget 
judokáink részére jó körülmé-
nyek között tudjuk biztosítani az 
új, Cserzy M. u. 30. szám alatt ta-
lálható dozsónkban. 

Krajkó Gyula, Körmöczi Lajos, 
Szilágyi Csaba edzők." 

Jövő szerdától már javában zaj-
lanak a küzdelmek a szegedi 
WAKO kick-box-világbajnoksá-
gon, amelyen 84 ország közel 
1200 karatékája vesz részt. So-
rozatunkban igyekszünk bemu-
tatni az esemény megyei részt-
vevőit. 

A sorozat első részében két olyan 
sportolóval ismerkedhetünk 
meg, aki a nagy múltú nevelő-
egyesületből, a szegedi Combat 

„D" SC-ből indult, ám ma már 
másik klub igazolt versenyzője. 

STRICZ OLIVÉR 
light-contact, -74 kg 
A 29. életévét betöltött Stricz 

Olivér (képünkön balról) 

1990-ben kezdte el a sportolást. 
Az eredménylistája igen tekin-
télyes: hatszoros magyar baj-
nok, ugyanennyiszer nyert Vi-
lágkupát is. Ifjúsági Euró-
pa-bajnokságon egyszer állha-
tott a dobogó felső fokára, a fel-
nőtteknél pedig van egy 
Eb-ezüstje és két Eb-bronza, 
valamint két vb-harmadik he-
lye. Nevelőedzője Németh Fe-
renc és Bánfalvi Attila volt, je-
lenleg pedig bátyja, Stricz Ri-
chárd foglalkozik vele a Tigers 
SE-ben. A kedvencei és tervei 
közt érdekesség, hogy a hobbi-
ja a kick-box, míg filmje az 
Utolsó cserkész és a Ponyvare-
gény. 

- Egyértelmű a célom: 
aranyérmet nyerni! Mert Eb-n 
és vb-n is volt már más színű 
medálom, de a legfényesebb 
még nem jött össze. És akár 
egy szép búcsút is jelentene, 
ha Szegeden sikerülne az első-
ség. A mindennapok a 
kick-box körül forognak, a 
társaim és a saját meccseimet 
elemzem, emellett pedig min-
dig keresem az újdonságot, 
hiszen a sportág gyorsul és 
sűrűn változik - nyilatkozta 
Stricz Olivér. 

RAKÓ DÁVID 
semi-contact, -74 kg 
Ötszörös magyar bajnoknak és 

négyszeres Világkupa-győztes-
nek vallhatja magát a Röszke 
kick-boxosa, Rakó Dávid. A 23 
éves fiatalember kilenc éve spor-
tol, Szabó Gábornál ismerkedett 
meg az alapokkal, ma pedig Papp 
Róbert a trénere. Veszélyes hob-
bija van: a motorozás, kedvenc 
filmje pedig a magyar Üvegtigris 

mellett a Forrest Gump. Utóbbi 
lelkiismeretes belsőről tanúsko-
dik. 

- A motor az életem része, hoz-
zátartozik a mindennapjaimhoz, 
hiszen azzal járok mindenhova. 
Tom Hanks filmjét pedig, csak-
úgy, mint az Üvegtigrist, leg-
alább hússzor láttam. Rengeteg 
új impulzus ért az utóbbi időben, 
és négy éve vagyok ugyan váloga-
tott, de Eb-n és vb-n még nem si-
került az éremszerzés. A súlycso-

I 

portomban három világbajnok 
érkezik Szegedre, így az egyiket le 
kell győznöm, ha éremről álmo-
dom. De én erre készülök - val-
lotta be Rakó. 

MÁDI JÓZSEF 


